
Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Rodičovskej rady pri Základnej škole Nováky 
uskutočnenej dňa  27. 11. 2017 

 
 
Prítomní  :   viď prezenčná listina 
 
Hostia       :   PaedDr. Anna Chlupíková – riaditeľka základnej školy  
           RNDr. Daniel Daniš – primátor MÚ Nováky  
           Mgr. Milan Oršula - prednosta MÚ Nováky   
 
P r o g r a m      

1.   O t v o r e n i e   
2.   Voľba predsedu, podpredsedu a  zapisovateľa Rodičovskej rady,  
       členov Rady školy a Revíznej komisie pri ZŠ Nováky 
3. Návrh rozpočtu Rodičovskej rady pri ZŠ Nováky na školský rok 2017/2018 
4. D i s k u s i a  
5. Z á v e r  

 
 
K bodu č. 1/ 
Zasadnutie Rodičovskej rady otvoril a viedol predseda Mgr. Ivan Putiška, ktorý privítal na 
zasadnutí pani riaditeľku ZŠ PaedDr. Annu Chlupíkovú a všetkých zúčastnených členov 
s konštatovaním, že zasadnutie Rodičovskej rady pri ZŠ Nováky bolo uznášania schopné.  
 
 
K bodu  č. 2/  
Dôverníci a zástupcovia z jednotlivých tried ročníkov 1.– 9. zvolili zástupcov Rodičovskej rady, 
zástupcov Rady školy a Revíznu komisiu pri Základnej škole Nováky. Po odhlasovaní je zloženie 
členov Rodičovskej rady a Rady školy nasledovné:    
 
Rodičovská rada pri ZŠ Nováky 
Mgr. Ivan Putiška    -  predseda  
Ing. Ingrid Kmeťová  -  podpredseda 
Iveta Mujkošová   -  zapisovateľ 
Bc. Klára Benková    -  hospodár  
 
 
Rada školy pri ZŠ Nováky  
Michal Turk 
Mgr. Alexander Ravinger  
Iveta Mujkošová   
Mgr. Ivan Putiška  
 
 
Revízna komisia pri ZŠ Nováky  
Bc. Anna Jánošíková - predseda  
Ing. Vladimír Plachý - člen 
Mgr. Andrea Rusová - člen 
 
 
 



K bodu č. 3/  Návrh rozpočtu Rodičovskej rady pri ZŠ Nováky na školský rok 2017/2018 
  
Návrh rozpočtu Rodičovskej rady pri ZŠ Nováky pre školský rok 2017/2018 predložila Bc. Klára 
Benková - hospodár Rodičovskej rady pri ZŠ Nováky.  
 
Rozpočet bol spracovaný na základe výsledkov hospodárenia v školskom roku 2016/2017 
a z predpokladu členských príspevkov v školskom roku 2017/2018. Očakávaný príjem na účte je 
6529,30€ (1 000 € zo spoločnosti Fortischem (účelovo viazané), poukázané prostriedky 2 % 
z dane 4 514,23 €). Členský príspevok je 10€/žiak (počet žiakov k 15.9.2017 je 409). Predpoklad 
prísunu finančných prostriedkov na školský rok 2017/2018 je vo výške cca 4 000 €. Disponovať 
s finančnými prostriedkami na účte boli poverené Bc. Klára Benková, hospodár RR a Ing. Ingrid 
Kmeťová, podpredseda RR. 
 
D i s k u s i a : 
PaedDr. Anna Chlupíková požiadala v rámci schvaľovania rozpočtu : 

 o navýšenie prostriedkov odmeňovania žiakov na akadémii 
 o príspevok ZRPŠ na Komparo -  systém periodickej, nezávislej, externej evaluácie škôl v 

kľúčových momentoch vzdelávania (testovanie študijných predpokladov žiakov 4. a 6. 
ročníka) od mesiaca 01/2018    
 

Nakoľko členom RR nebolo predložené úplné čerpanie rozpočtu za školský rok 2016/2017, 
Rodičovská rada poverila predsedu a hospodárku RR pripraviť vyhodnotenie čerpania 
rozpočtu za školský rok 2016/2017 k termínu konania nasledujúceho zasadnutia RR v mesiaci 
január 2018. Miesto a čas bude oznámený všetkým členom RR.  
 
Rodičovské združenie pri ZŠ Nováky návrh rozpočtu na školský rok 2017/2018 schvaľuje 
s dodatkom, že v prípade potreby môžu byť jednotlivé položky rozpočtu navýšené alebo znížené 
v nadväznosti na skutočný príjem z členských príspevkov 10€/žiak v školskom roku 2017/2018.  
 
Rodičovská rada pri ZŠ Nováky ďalej schvaľuje : 

 výdaje do     66 € schvaľuje predseda Rodičovskej rady Mgr. Putiška,    
 výdaje do   166 € schvaľuje Výkonný výbor Rodičovskej rady   
 výdaje nad 166 € schvaľuje Rada školy pri ZŠ Nováky.  

 
Rozpočet Rodičovského združenia pri ZŠ Nováky na školský rok 2017/2018 tvorí prílohu 
k zápisnici Rodičovskej rady  zo dňa 27.11. 2017. 
 
 
K bodu č. 4/ D i s k u s i a  
 
V rámci rokovania Rodičovskej rady sa do diskusie prihlásili primátor MÚ Nováky RNDr. Daniel 
Daniš a prednosta MÚ Nováky Mgr. Milan Oršula k rozvojovým projektom mesta Nováky 
súvisiacich s budovaním a rekonštrukciou objektov telocvične a sociálnych zariadení ZŠ Nováky 
na ulici Pribinovej a J. C. Hronského, zaradených do rozpočtu mesta Nováky na rok 2018. 
Navrhnuté finančné prostriedky však neboli v rozpočte mesta doposiaľ schválené. Rozpočet 
mesta Nováky na rok 2018 bol zamietnutý zo strany poslancov Mestského zastupiteľstva 
nasledovnými zástupcami: Ing. Lovecký, p. Hajnovič, Mgr. Horná, p. Balák, p. Včelík a p. Verný.  

Primátor spolu s prednostom oboznámili so situáciou vo veci neprijatia návrhu rozpočtu na rok 
2018 a zároveň so znením uznesenia č. 886/2017, ktoré predložil na zasadnutí Mestského 
zastupiteľstva poslanec p. Hajnovič a ktoré sa primátor mesta rozhodol nepodpísať. K celej 
záležitosti uviedli, že investície smerujúce ku skvalitneniu pobytu detí v školských budovách 
považujú za prioritné.  



Rodičovská rada pri ZŠ Nováky žiada poslanecký zbor v Novákoch, aby projektové zámery, ako 
rekonštrukcia sociálnych zariadení na ZŠ J.C Hronského (1-4 ročník) a rekonštrukcia telocvične 
na ZŠ Pribinova (5-9 ročník) neboli časovo a finančne zamedzované a boli čo v najkratšom čase 
uvedené do realizácie. Taktiež Rodičovská rada nepovažuje za logické, aby sa mesto vzdávalo 
dotácie vo výške 55 000 € na dobudovanie sociálnych zariadení a šatní a vyjadruje podporu pri 
schvaľovaní rozpočtu mesta Nováky na rok 2018.  

Rodičovská rada ďalej súhlasí s návrhom primátora a prednostu MÚ Nováky s tým, že aj napriek 
vysokej spoluúčasti mesta na realizácii týchto zámerov je nutné tieto pridelené finančné 
prostriedky efektívne využiť v prospech rozvoja a obnovy školských zariadení a preto žiadame, 
aby tento zámer bol plne podporený.  

Prednosta MÚ Nováky požiadal o podporné stanovisko Rady rodičovského združenia na 
schválenie rozpočtu mesta Nováky na rok 2018. Ďalšie rokovanie Mestského zastupiteľstva sa 
uskutoční dňa 18. 12. 2017.  
 
PaedDr. Anna Chlupíková  

 predložila informáciu o skutočnosti, že v prípade zastavenia projektov na dobudovanie a 
rekonštrukciu hrozí zatvorenie prevádzky už spomínaných objektov zo strany 
Regionálneho úradu zdravotníctva, nakoľko tieto sú nevyhovujúce a v rozpore 
s bezpečnostnými predpismi  

 
Mgr. Oršulová 

 výzva a zároveň informácia rodičom by mohla byť zverejnená prostredníctvom 
informačného systému „EDUPAGE“ 

 
 
V rámci diskusie boli predložené nasledovné pripomienky a požiadavky:  
 
PaedDr. Anna Chlupíková 

 predložila informáciu a zároveň požiadavku pri riešení problematiky vychovávateľskej 
činnosti – časové sledovanie krúžkových a iných záujmov detí umiestnených v družine. 
Z uvedeného dôvodu nie je možné zo strany vychovávateľov vykonávať dôsledne 
odbornú výchovnú činnosť    

 
Mgr. Oršulová 

 odbornosť a kvalifikácia učiteľov výučby anglického jazyka v 5.ročníku  
 

PhDr. Krčmárová 
 pripomienka k nedostatku učebníc anglického jazyka pre žiakov ročníkov 1.- 4.  

 
 
K bodu  č. 5/  
Na záver predseda Rodičovskej rady Mgr. Ivan Putiška poďakoval všetkým prítomným členom  
ako aj zástupcom MÚ Nováky a riaditeľke ZŠ Nováky za účasť na zasadnutí rodičovskej rady.   
 
Ďalšie zasadnutie Rodičovskej rady pri ZŠ Nováky sa uskutoční v mesiaci 01/2018.   
 
 
 
Zapísala : Iveta Mujkošová 
                   zapisovateľ RR 
 
V Novákoch dňa  29. 11. 2017 


